
Informácia 

zo 7.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 15. mája 2014 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy  

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 
 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková. 
 

2. Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtku prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy: 

 Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ informovala prítomných 

s realizáciou návrhu  modelu riešenia edukačného procesu MŠ v rámci letných 

prázdnin. Na základe intenzívnej konzultácie rodičov detí MŠ  i ich písomných 

žiadostí bude prevádzka MŠ v Likavke počas letných prázdnin otvorená v dobe 

od 01.07.-18.07. 2014, pričom predbežný písomný záujem  na dané obdobie 

využije 21 detí. Poplatok za MŠ v danom období bude totožný so sumou počas 

školského roka. V danom bode zaznamenávame pripomienku p. riaditeľa ZŠ 

s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtusa o emeritnom záujme zachovania prevádzky            

MŠ počas letných prázdnin aj pri nižšom počte detí ako 18. 

 Pán riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus a pani Mgr. S. Baranová, 

zástupkyňa RŠ pre MŠ podali informáciu o prebehnutej príprave úpravy 

priestorového vybavenia MŠ pri zvýšenom počte detí. V rámci danej prípravy 

bola prizvaná hygiena, ktorá schválila navrhované zmeny. Je upriamená 

pozornosť na vypracovanie nového Prevádzkového poriadku, usporiadanie 

jednotlivých tried, i doplnenie nábytkového vybavenia, na ktoré prispeje obec 

sumou 1 500€. 

 Riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus informoval prítomných 

o priebehu rokovania v rámci zvýšenia úväzku v Školskom klube detí ZŠ s MŠ 

Likavka na nasledujúci školský rok 2014/2015. Po podrobnej analýze sa 

zistilo, že daný návrh  je neopodstatnený.  



3. Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných s výsledkami žiakov tried 

deviatych ročníkov na Testovaní 9 v školskom roku 2013/2014. Testovania 

v predmete matematika a v predmete slovenský jazyk a literatúra sa zúčastnilo                  

30 žiakov z dvoch tried školy. Na základe daných výsledkov poukázal na rozdielnosť 

daných tried, čo samozrejme ovplyvnilo aj celkový výsledok Testovania 9. V okrese 

Ružomberok spomedzi obecných škôl škola ZŠ s MŠ Likavka obsadila 3. miesto, čo je 

diametrálne odlišné ako posledné umiestnenie v minulom školskom roku. Priemerná 

percentuálna úspešnosť školy v predmete matematika je zaznamenaná číslom 53,33%, 

priemerná percentuálna úspešnosť školy v predmete slovenský jazyk a literatúra je 

71,20%. Pán riaditeľ i jednotliví členovia rady školy vyjadrili pochvalu učiteľom 

žiakov deviateho ročníka za ich prácu a svedomitú prípravu na testovanie. 

 

4. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

 

- Ing. M. Švento predniesol návrh, aby riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka vstúpil                 

do jednania s p. Pažítkom ohľadom vykrytia edukačného procesu pre deti                    

MŠ Likavka počas obdobia letných prázdnin v škôlkach mesta Ružomberok. 

- Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ predniesla návrh na zvýšenie 

mesačného poplatku v MŠ na sumu 10€ od septembra šk. r. 2014/2015. 

- Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných o vypracovaní dvoch 

odborných hodnotení stavebno-technického stavu budovy primárneho stupňa ZŠ 

a nižšieho sekundárneho stupňa ZŠ, o vypracovaní štúdií ohľadom ich havarijného 

stavu, pričom dané štúdie boli osobne prehodnotené a prerokované aj                          

na príslušných ministerstvách. O danom stave i plánovaných zmenách a úpravách 

je oboznámené aj zastupiteľstvo obce Likavka.  

- Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus informoval prítomných o aktivitách školy v rámci 

života obce Likavka počas mesiacov marec- máj 2014 i plánovaných aktivitách               

na mesiace máj- jún 2014.  

- Pán J. Hykel  podal návrh, aby Školský klub detí ZŠ s MŠ Likavka bol počas 

letných prázdnin otvorený aspoň prvé dva júlové týždne.   

Počet prítomných:  10             za návrh: 10          proti návrhu: 0         zdržali sa: 0 

V rámci tohto bodu prebehla diskusia, pričom členovia RŠ súhlasili s  návrhom, 

a odporučili ho pripraviť v papierovej podobe so zaznamenanými menami detí. 

 

5. Uznesenie: 
 

     Rada školy berie na vedomie: 

1. Informácie o podpore a zabezpečení priestorového i materiálno- technického 

vybavenia MŠ. 

2. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o výsledkoch celoslovenského 

testovania žiakov 9. ročníka ZŠ Testovania 9.  

3. Informácie o vypracovaných odborných štúdií ohľadom havarijného stavu 

budov primárneho a nižšieho sekundárneho stupňa ZŠ.  



4. Informácie o zrealizovaných aktivitách školy v rámci života obce Likavka 

počas mesiacov marec- máj 2014 a o plánovaných aktivitách  v mesiaci máj- 

jún 2014.  
 

     Rada školy schvaľuje: 

1. Návrh, aby Školský klub detí ZŠ s MŠ Likavka počas letných prázdnin bol 

otvorený len v tom termíne, kedy bude nahlásených minimálne 15 detí.   

 

                Rada školy odporúča: 

1. Riaditeľovi školy Mgr. Ľ. Birtusovi   vypracovať návrhy  modelov riešenia 

edukačného procesu v Školskom klube detí ZŠ s MŠ Likavka v rámci letných 

prázdnin.  

2. Riaditeľovi školy Mgr. Ľ. Birtusovi vstúpiť do jednania s p. Pažítkom ohľadom 

vykrytia edukačného procesu pre deti MŠ Likavka počas obdobia letných 

prázdnin v škôlkach mesta Ružomberok. 

3. Riaditeľovi školy Mgr. Ľ. Birtusovi prerokovať zvýšenie mesačného poplatku 

v MŠ na sumu 10€ od septembra šk. r. 2014/2015. 

 

 

6.  Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným                

     za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

                  

 

          


